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OBEC BĚLÁ U JEVÍČKA 
Bělá u Jevíčka 7, 569 43 Bělá u Jevíčka 

__________________________________________________________________________________________________ 

 

Zápis 
ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka,  

konaného dne 27.2.2023 od 16:30 hodin v sále kulturního domu v Bělé u Jevíčka. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 16:30 hodin starostou obce Petrem Nárožným.  

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bělá u 

Jevíčka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 17.2.2023 do 27.2.2023. 

Starosta konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, z celkového počtu 7 členů 

zastupitelstva (pan Červinka omluven) a zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona 

o obcích). 

Starosta se zeptal, zda ověřovatelé předchozího zápisu p. Porketová a p. Sláma mají 

k tomuto zápisu připomínky - bez připomínek.   

 

Starosta dal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis a usnesení č. 3 ze zasedání Zastupitelstva 

obce Bělá u Jevíčka ze dne 21.12.2022. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele. 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu p. Vaškovou a p. Kobelku a zapisovatelem p. Illeho. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

 Návrh usnesení: 

     Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka určuje ověřovatele zápisu Markétu Vaškovou a Ivo Kobelku, 

zapisovatelem Ing. Ladislav Ille. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 
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2. Schválení programu 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a navrhl rozšířit program 

o následující body: 

• Smlouva o sdružování prostředků na nákup výměnného fondu knihoven PK. 

• Cenové nabídky na „Technický dozor investora“ na akci Novostavba zázemí ke KD. 

 

Návrh programu: 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

2. Schválení programu. 

3. Rozpočtové opatření č. 8/2022 schválené starostou k 31.12.2022. 

4. Rozpočtové opatření č. 1/2023. 

5. Výroční zpráva o poskytování informací v r. 2022 dle zák. č. 106/1999 Sb.  

6. Inventarizační zpráva za rok 2022.  

7. Zpráva o činnosti FV, KV a VKOZ za rok 2022. 

8. Cenové nabídky na zpracování „Změny č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka“.  

9. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby 

č. IV-12-2025814/SOBS VB/2 s názvem: SY Bělá u Jevíčka p.č. 867/5, S200, knn, 

s ČEZ a.s. 

10. Smlouva o zřízení služebnosti s Povodím Moravy, s.p.  

11. Dodatek ke Smlouvě o poskytování služeb č. F20124 s AQE advisors, a.s., Brno. 

12. Záměr směny pozemků. 

13. Žádost o finanční dar od ZO Českého svazu včelařů Jevíčko.   

14. Smlouva o sdružování prostředků na nákup výměnného fondu knihoven PK. 

15. Cenové nabídky na „Technický dozor investora“ na akci Novostavba zázemí ke KD. 

16. Různé. 

17. Diskuse. 

18. Závěr. 

 

Starosta se zeptal na případné další změny či doplnění programu. Žádné doplňující body nebo 

připomínky nebyly vzneseny a starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje program 4. zasedání Zastupitelstva obce Bělá 

u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  6    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 8/2022 schválené starostou k 31.12.2022. 

Starosta informoval zastupitele o provedeném rozpočtovém opatření č. 8/2022 ke dni 31.12.2022, 

k němuž mu byla vymezena pravomoc na zasedání ZO dne 21.12.2022. Zastupitelé neměli žádné 

doplňující dotazy. Rozpočtové opatření je přílohou tohoto zápisu.   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí rozpočtové opatření č. 8/22, schválené 

starostou obce k 31.12.2022. 
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4. Rozpočtové opatření č. 1/2023. 

Starosta předal slovo předsedkyni finančního výboru p. Porketové, která detailně seznámila 

přítomné zastupitele s RO č. 1/2023, které projednal FV dne 22.2.2023 a doporučil zastupitelstvu 

obce ke schválení. Nikdo ze zastupitelů neměl doplňující otázky. Uvedené rozpočtové opatření je 

přílohou tohoto zápisu.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:  0   Zdržel se:  0     Návrh byl přijat. 
 
 

5. Výroční zpráva o poskytování informací v r. 2022 dle zák. č. 106/1999 Sb.  

Starosta seznámil přítomné s Výroční zprávou o poskytování informací v r. 2022 dle zák. 

č.106/1999 Sb.. Nikdo neměl doplňující otázky. Zpráva je přílohou tohoto zápisu.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Výroční zprávu o poskytování informací dle 

zákona č. 106/1999 Sb., za rok 2022“. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  6    Proti  0   Zdržel se  0      Návrh byl přijat. 

 

 

6. Inventarizační zpráva za rok 2022. 

Místostarosta informoval přítomné o provedené inventarizaci majetku obce k 31.12.2022 a přečetl 

inventarizační zprávu. Starosta na doplnění uvedl, že na základě připomínek auditorek PK 

k inventarizaci pozemků, oslovil firmu Real Soft Brno, která provedla na základě podkladů 

z katastru nemovitostí celkovou evidenci nemovitého majetku obce za cenu 12.800,- Kč bez DPH.  

Nikdo ze zastupitelů neměl žádné doplňující otázky nebo připomínky. Zpráva je přílohou zápisu.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Inventarizační zprávu za rok 2022“. 

 

Výsledek hlasování:        Pro:  6    Proti:  0       Zdržel se:   0         Návrh byl přijat. 
 

 

7. Zpráva o činnosti FV, KV a VKOZ za rok 2021. 

Předsedkyně finančního výboru p. Porketová přečetla zprávu o činnosti FV za r. 2022. Pan Sláma 

v zastoupení předsedy kontrolního výboru přečetl zprávu o činnosti KV za r. 2022. Předsedkyně 

výboru pro kulturu a občanské záležitosti p. Vašková přečetla zprávu o činnosti a uskutečněných 

akcích VKOZ za r. 2022. 

Všechny tři zprávy jsou přílohou tohoto zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí „Zprávu o činnosti finančního výboru za rok 

2022“, „Zprávu o činnosti kontrolního výboru za rok 2022“ a“ Zprávu o činnosti výboru 

pro kulturu a občanské záležitosti za rok 2022“. 
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8. Cenové nabídky na zpracování „Změny č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka“.  

Starosta informoval o postupu prací na realizaci Změny č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka. 

Po uzavření příjmu žádostí o změnu k 31.1.2023 se uskutečnilo jednání s Ing. Elfmarkovou 

v Moravské Třebové k jednotlivým pozemkům, kterých se týká požadovaná změna. Celkem se 

jedná o 35 pozemků.   

Dalším krokem je zajištění architekta, který zajistí zpracování změny územního plánu dle 

požadavků zadavatele.  

Starosta uvedl, že oslovil s žádostí o cenovou nabídku za zpracování Změny č. 2 ÚP celkem čtyři 

architekty. Ve stanoveném termínu obdržel formou návrhu smlouvy o dílo následující cenové 

nabídky a odpovědi: 

- A- PROJEKT Pardubice s.r.o., Ing. arch. Tománek                         95.590,- Kč včetně DPH  

- Urbanistické středisko Brno s.r.o., Ing. arch. Ciznerová                        omluva pro vytíženost 

- REGIO, projektový ateliér s.r.o. Hr. Králové Ing. arch. Šejvlová          omluva pro vytíženost 

- Ing. arch. Vaníčková, Jablonné nad Orlicí                                     125.000,- Kč včetně DPH 

 

Starosta navrhuje schválit jako cenově nejvýhodnější nabídku od fy A-PROJEKT Pardubice s.r.o., 

Ing. arch. Tománek v ceně 95.590,- Kč a předkládá ZO ke schválení Rozhodnutí o výběru 

nejvýhodnější nabídky a Smlouvu o dílo s touto firmou. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Rozhodnutí o výběru nejvýhodnější nabídky“ 

na akci „Změna č. 2 územního plánu Bělá u Jevíčka“ s ekonomicky nejvýhodnější nabídkou 

od fy A-PROJEKT Pardubice s.r.o., Ing. arch. Pavel Tománek, Barchov 77, 530 02 Pardubice, 

IČ: 25941551, v ceně 95.590,- Kč a zároveň schvaluje Smlouvu o dílo č. 1/2023 BuJ s uvedenou 

vítěznou firmou. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  6    Proti  0   Zdržel se  0      Návrh byl přijat. 

 

 

9.  Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IV-

12-2025814/SOBS VB/2 s názvem: SY Bělá u Jevíčka p.č. 867/5, S200, knn, s ČEZ a.s.  

Starosta předložil ke schválení Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu 

o umístění stavby č. IV-12-2025814/SOBS VB/2 s názvem SY Bělá u Jevíčka p.č. 867/5, SS200, 

knn pro dotčené pozemky p.č. 976/5 a 867/5, vše v k.ú. Bělá u Jevíčka, s ČEZ Distribuce, a.s., 

Děčín. Jedná se o zařízení distribuční soustavy - umístění kabelového zemního vedení nízkého 

napětí, umístění zemnící pásky a postavení přípojkového pilíře na dotčených nemovitostech 

(pro SH ČMS SDH Bělá u Jevíčka – elektrifikace Hald).  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-2025814/SOBS VB/2 s názvem: SY Bělá u Jevíčka 

p.č. 867/5, SS200, knn “ s ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČ: 24729035.  

Výsledek hlasování:    Pro:  6     Proti:  0    Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

 

10. Smlouva o zřízení služebnosti s Povodím Moravy, s.p.  

Starosta informoval, že ve věci již vybudovaného zásobního vodovodního řadu pro Malonín je 

nutné schválení Smlouvy o zřízení služebnosti s Povodím Moravy a.s., k dotčenému pozemku p.č. 

984 k.ú. Bělá u Jevíčka, kterou tímto předkládá ke schválení. Služebnost se zřizuje úplatně a výše 

náhrady za zřízení služebnosti činí 5.000,- Kč + DPH.  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Smlouvu o zřízení služebnosti“ s Povodím 

Moravy, s.p., Dřevařská 932/11, 602 00 Brno, IČ: 70890013, k dotčenému pozemku p.č. 984 k.ú. 

Bělá u Jevíčka, náhrada za služebnost činí 6.050,- Kč včetně DPH. 

Výsledek hlasování :   Pro:  6     Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 
 
 

11. Dodatek ke Smlouvě o o poskytování služeb č. F20124 s AQE advisors, a.s., Brno. 

Starosta uvedl, že firma AQE advisors, a.s., Brno, která obci od roku 2012 zpracovává každoročně 

střednědobý výhled rozpočtu a závěrečný účet obce, požaduje navýšení ceny z důvodů vysoké 

inflace, a to ze 14 tis. Kč na 16.800,- Kč. Je to první navýšení ceny od počátku spolupráce. Starosta 

předložil ke schválení Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytování služeb č. F20124.    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytování služeb 

č. F20124“ s firmou AQE advisors, a.s., Brno.  

Výsledek hlasování:    Pro:  6    Proti:  0    Zdržel se:  0      Návrh byl přijat. 

 

 

12. Záměr směny pozemků 

Starosta informoval o záměru opravy chodníků včetně obrubníků u obchodu a autobusové 

zastávky. Komplikací je vlastnictví pozemku p.č. 319/8 k.ú. Malonín (chodník a komunikace) 

soukromou osobou, která návrh na odprodej odmítla s tím, že jedinou možností je směna pozemků. 

Po několika jednáních a zamítnutých návrzích došlo ke shodě na směně pozemků soukromého 

vlastníka p.č. 319/8 a p.č. 319/14, obojí v k.ú. Malonín za část obecního pozemku p.č. 32/1 v k.ú. 

Malonín. Starosta předkládá ke schválení záměr směny těchto pozemků.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje záměr směny pozemků p.č. 319/8 a p.č. 319/14,  

k.ú. Malonín, za část obecního pozemku p.č. 32/1 v k.ú. Malonín. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  6     Proti:       Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 

 

 

13. Žádost o finanční dar od ZO Českého svazu včelařů Jevíčko.   

Starosta předložil žádost ZO Českého svazu včelařů Jevíčko o poskytnutí finančního daru 

z rozpočtu obce Bělá u Jevíčka na rok 2023 ve výši 7.000,- Kč na úhradu nákladů spojených 

s léčením včel na hubení roztoče „varroa destructor“ v obci Bělá u Jevíčka a místní části Smolná.  

Celkové náklady činí 9.701,- Kč, což je 89,- Kč na včelstvo. V k.ú. obce včelaří 11 včelařů, 

spravujících 109 včelstev na 11 stanovištích. Starosta navrhuje poskytnout žádanou částku 

s podmínkou rozdělení mezi včelaře do výše max. 20 včelstev na jednoho včelaře. 

Bez připomínek. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje finanční dar z rozpočtu obce Bělá u Jevíčka na rok 

2023 ve výši 7.000,- Kč na léčbu varoázy v obci Bělá u Jevíčka a místní části Smolná 

s podmínkou rozdělení mezi včelaře do výše max. 20 včelstev na jednoho včelaře. 

Výsledek hlasování:       Pro:  6   Proti: 0   Zdržel se:  0      Návrh byl přijat.    
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14. Smlouva o sdružování prostředků na nákup výměnného fondu knihoven PK. 

Starosta informoval o výsledcích sdružování prostředků v r. 2022, kdy bylo v obvodu Jevíčko 

sdruženo 10.892,- Kč, přírůstek byl 303 knih v hodnotě 60.059,- Kč. Za rok 2022 se rozvezlo 

po knihovnách obvodu 24 souborů s 1 446 svazky knih. Dále předložil ke schválení Smlouvu 

o sdružování prostředků na nákup knih do výměnného fondu pro knihovny v regionu Pardubice 

s Městskou knihovnou ve Svitavách pro rok 2023 a zároveň navrhnul poskytnutí příspěvku ve výši 

1000,- Kč. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje Smlouvu o sdružování prostředků na nákup knih 

do výměnného fondu pro knihovny v regionu Pardubice s Městskou knihovnou ve Svitavách 

pro rok 2023 a zároveň schvaluje poskytnutí příspěvku ve výši 1000,- Kč. 

 

Výsledek hlasování:    Pro:  6    Proti:  0    Zdržel se:  0        Návrh byl přijat. 

 

15. Cenové nabídky na „Technický dozor investora“ na akci Novostavba zázemí KD. 

Starosta informoval, že od března budou zahájeny práce na novostavbě venkovního zázemí 

kulturního domu Bělá u Jevíčka. Je povinností obce zajistit TDI pro tuto stavbu. Starosta oslovil 

s žádostí o cenovou nabídku tři firmy a obdržel následující nabídky: 

- Jiří Richtr DiS, Bělá u Jevíčka 26                                           38.000,- Kč nepl. DPH 

- Ing. Lubomír Řezníček, Vranová 1                                         52.700,- Kč nepl. DPH  

Starosta navrhuje schválit jako cenově nejvýhodnější nabídku od fy Jiří Richtr, Bělá u Jevíčka 26 

v ceně 38.000,- Kč a zároveň předkládá ke schválení Příkazní smlouvu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje cenově nejvýhodnější nabídku na zajištění výkonu 

technického dozoru investora na akci „Novostavba venkovního zázemí ke KD“ od fy Jiří Richtr, 

DiS, Bělá u Jevíčka 26, IČ: 76045188, v ceně 38.000,- Kč a zároveň schvaluje Příkazní smlouvu 

č. 1/2023 BuJ s uvedenou vítěznou firmou. 

 

Výsledek hlasování:    Pro  6    Proti  0   Zdržel se  0      Návrh byl přijat. 

 

 

16. Různé. 

 

16.1 Odkanalizování obce – informace starosty. 

Starosta informoval, že dne 26.1.2023 obec obdržela vydané stavební povolení a povolení 

k vypouštění odpadních vod ke stavbě „Bělá u Jevíčka ČOV a splašková kanalizace“. Následně 

starosta inicioval jednání s Ing. Dufkem (manažer projektu) z firmy Vodohospodářský rozvoj 

a výstavba a.s., Divize 05, Brno. Vzhledem k předpokládanému vyhlášení dotační výzvy SFŽP 

na kanalizace v termínu 6/2023 je nutné uspíšit práce na prováděcí dokumentaci – příslib Ing. Rece 

k 31.5.2023 (urychlení o dva měsíce) tak, aby se stihlo zorganizovat výběrové řízení 

na dodavatele, což je bezpodmínečně nutné pro podání žádosti o dotaci. Schůze s občany na téma 
odkanalizování obce se uskuteční ve středu 22.3.2023 v 17:00 v sále kulturního domu. Starosta 

pozval všechny občany, jelikož toto se dotýká každého z nás.       

 

16.2 Odpadové hospodářství obce za rok 2022 – informace starosty. 

Problémy s tříděním pokračují, v posledním týdnu to byla například matrace v kontejneru na plast. 

Výsledky nákladů na třídění za rok 2022 jsou již známy a během následujících dnů je starosta 

zpracuje do letáčku, který bude distribuován do domácností. Náklady na likvidaci odpadů v roce  
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2022 činily 1316,- Kč na občana, po odečtení poplatků (500) a odměn od Ekokomu, je částka, 

kterou obec doplatila za každého jednotlivého občana či rekreační objekt 420,- Kč/rok 2022. 

Z uvedeného je zřejmé, že zvýšení poplatků za svoz ze strany obce z 500 na 800, bylo nutností. 

Po novoročním zdražení svozů a poplatků se budeme pohybovat na částce přes 200, které bude 

v r. 2023 obec i tak doplácet na každého jednoho občana či rekreační objekt.    

 

16.3 Víceúčelové sportovní hřiště – informace starosty. 

Starosta uvedl, že hřiště je hotové, před vstupní brankou a bránou se urychleně vybuduje dlážděná 

plocha s lavičkami pro převlékání a přezouvání, aby se zamezilo zanášení nečistot do sportovního 

povrchu. Dále vyzval vzhledem k okolnímu rozbahněnému terénu k opatrnosti a ohleduplnosti 

při vstupu na hřiště. Až vzejde tráva a povrch se zpevní, budeme moci hřiště využívat v plné míře 

k účelům, ke kterým bylo zbudováno.  

 

16.4 Základnová stanice CETIN na střeše budovy OÚ – informace starosty. 

Další postup realizace základnové stanice je nyní na straně Cetinu, který má na posouzení návrh 

smlouvy. Jakmile Cetin smlouvu schválí, dostane ji ke schválení zastupitelstvo obce a po vyřízení 

patřičných povolení by nemělo nic bránit realizaci tohoto záměru. Zesilovač u Březin – Vodafon 

stále řeší vedení nízkého napětí přes soukromé pozemky.  

 

16.5 Žádost p. Vojtěcha Hebelky – instalace automatu na autobusovou zastávku. 

Starosta informoval o záměru p. Vojtěcha Hebelky zřídit na autobusové zastávce v Bělé automat 

na kávu. Porketová – nesouhlasím, všude se budou povalovat odpadky, starosta – je to v dnešní 

době standard, Ille – nemám nic proti tomu, Vašková – souhlasím, Kobelka – jsem pro, Sláma – 

nemám nic proti. Starosta diskusi uzavřel s tím, že vyzve p. Hebelku k předložení způsobu 

technického řešení připojení vody a elektřiny.  

 

16.6 Přezkum hospodaření obce za rok 2022. 

Starosta uvedl, že dne 26.1.2023 proběhlo závěrečné přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 

finančním odborem PK s výsledkem: Při přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny chyby 

a nedostatky. 
  

16.7 Není Bělá jako Bělá 2023 v Bělé pod Bezdězem.  

Starosta uvedl, že ve dnech 9.-11.6.2023 se uskuteční další setkání obcí Bělá, tentokrát v Bělé 

pod Bezdězem. Již nyní je nejvyšší čas na zajištění ubytování a dopravy, a proto vyzval zájemce 

o účast, aby se hlásili v kanceláři OÚ nebo telefonu starosty, nejpozději do 10.3.2023. Součástí 

setkání bude i balonové létání a bude problém s kapacitami na ubytování.  

 

16.8 Ukliďme Česko 2023.  

Starosta informoval, že obec je stejně jako loni přihlášena 1.4.2023 na úklidovou akci Ukliďme 

Česko. Vyzval všechny, kterým není lhostejné, v jakém prostředí žijeme a kteří chtějí přiložit ruku 

k dobré věci, ať se hlásí v kanceláři OÚ nebo na telefonu starosty v termínu do 27.3.2023, aby 

bylo možné včas zajistit úklidové prostředky a naplánovat trasy úklidu. Nejlepší variantou by bylo, 

kdyby dospělí šli příkladem svým dětem a vyrazili na úklid společně. 

 

16.9 Zbox a Alzabox.  

Na základě žádostí od občanů starosta oslovil poskytovatele Zboxů a Alzaboxů o instalaci boxu 

na ploše vedle obchodu. Zbox odpověděl, že v současnosti realizuje boxy v obcích nad 1500 

obyvatel, druhý poskytovatel neodpověděl ani na druhou výzvu.  
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16.10 Defibrilátor. 

Starosta přednesl návrh k zamyšlení, zda by byl zájem ze strany občanů a potažmo zastupitelů, 

na realizaci místa s automatickým defibrilátorem. Pokud by se myšlenka setkala s kladným 

hodnocením, bude nutné vytipovat vhodné místo a v příštím roce zajistit financování přes dotační 

výzvu PK – nikdo se nevyjádřil. 

 

16.11 Pozvánka na kulturu. 

Starosta předal slovo předsedkyni kultury, která pozvala přítomné na kulturní akce 

v nadcházejícím období – promítání filmů Asterix a Obelix: Říše středu, Přání k narozeninám, 

komedie Ostrov a divadelní představení Pamětických ochotníků. 

  

17. Diskuse. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil.  

 

18. Závěr. 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast, popřál všem pevné zdraví a v 17:45 hod zasedání 

ukončil. 

 

Zápis vyhotoven dne:    28.2.2023 

   

Upravil:                            Petr Nárožný 

 

 

 

 

Ověřovatelé:   Markéta Vašková  v. r. 

 

 

                        Ivo Kobelka  v. r. 

 

 

 

Starosta:         Nárožný Petr  v. r. 


